

Uzasadnienie do Uchwały nr XXVIII/190/2021

RADY GMINY BANIE MAZURSKIE

z dnia 29 listopada 2021 r.

w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Banie Mazurskie

W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagradzaniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2021 poz. 1834) zmianie uległy przepisy ustawy o pracownikach samorządowych oraz przepisy wykonawcze do tej ustawy, tj. rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz.U. 2021 poz. 1960).

Na podstawie art. 37 ust.3 i 4 ustawy o pracownikach samorządowych w brzmieniu nadanym przez art. 11 ustawy o zmianie ustawy o wynagradzaniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw ustawodawca określił, że:

- 1) „Maksymalne wynagrodzenie osób, o których mowa w art. 4 ust. 1 pkt 1, nie może przekroczyć w okresie miesiąca 11,2-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw (Dz. U. z 2020 r. poz. 1658)”,
- 2) „Minimalne wynagrodzenie osób, o których mowa w art. 4 ust. 1 pkt 1, nie może być niższe niż 80% maksymalnego wynagrodzenia określonego dla poszczególnych stanowisk w przepisach wydanych na podstawie ust. 1. Maksymalne wynagrodzenie na danym stanowisku stanowi suma maksymalnego poziomu wynagrodzenia zasadniczego oraz maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego, a w przypadku osoby, o której mowa w art. 36 ust. 3, także kwoty dodatku specjalnego”.

Biorąc pod uwagę powyższe zmiany, kalkulacja maksymalnego i minimalnego poziomu wysokości wynagrodzenia Wójta w gminie do 15 tys. mieszkańców przedstawia się następująco:

Stan	Płaca zasadnicza	Dodatek funkcyjny	Dodatek specjalny*	Suma
Maksymalny poziom zgodnie z rozporządzeniem	10 250,00 zł	3 150,00 zł	4 020,00 zł	17 420,00 zł
Minimalny poziom zgodnie z ustawą	8 200,00 zł	2 520,00 zł	3 216,00 zł	13 936,00 zł

*Dodatek specjalny ustanowiono w stałej wysokości **30%** łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.

Stosownie do art. 18 ust. 2 pkt. 2 ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. ustalanie wynagrodzenia wójta.

Zgodnie z art. 18 ustawy o zmianie ustawy o wynagradzaniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw przepisy ustaw zmienianych mają zastosowanie do ustalania wysokości wynagrodzenia Wójta od dnia 1 sierpnia 2021 r.

PRZEWODNICZĄCY
RADY GMINY

Stefania Urbańska